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Staburaga pagasta Iedzīvotāju padomes protokols Nr.1 

 

Sēde notiek: Staburaga saieta namā 2024.gada 31.oktobrī plkst 19:00 

Sēdē piedalās: Sanita Sirmoviča, Jānis Koļčs, Iveta Ločmele, Ilze Ozoliņa, Inese Kukare. 

Darba kārtībā: 

1. Staburaga pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja, priekšsēdētāja vietnieka un 
Padomes sekretāra vēlēšanas. 

2. Metožu apspriešana, kā noskaidrot un apkopot Staburaga pagasta iedzīvotājiem 
aktuālos jautājumus. 

3. Ideju apkopošana par aktualitātēm padomes locekļu redzējumā. 

Darba norise: 

Vispirms notika Staburaga pagasta Iedzīvotāju padomes(turpmāk tekstā Padome) 
priekšsēdētāja, priekšsēdētāja vietnieka un Padomes sekretāra vēlēšanas. 

Par Padomes priekšsēdētāju ievēlēta Sanita Sirmoviča (PAR – 4 balsis). 

Par Padomes priekšsēdētājas vietnieci ievēlēta Ilze Ozoliņa (PAR – 4 balsis). 

Par Padomes sekretāri ievēlēta Iveta Ločmele (PAR – 4 balsis). 

Turpmāk Padomes sēdi vada Sanita Sirmoviča. 

Tiek izrunāti un uzskaitīti pagasta iedzīvotājiem aktuāli jautājumi. Padomes locekļi izsakās 
par tiem: 

1. Noorganizēt aptauju pagasta iedzīvotājiem Staburaga iedzīvotāju sarakstes vietnē 
WhatsApp “Staburaga pagasts” par šobrīd aktuāliem jautājumiem, iespējamo 
kopsapulces laiku. Aptaujas rezultātus izvērtēt nākamajā Padomes sapulcē. 

2. Noorganizēt iedzīvotāju kopsapulci pagastā un uzaicināt kādu speciālistu, kurš 
informētu pagasta iedzīvotājus par tiem interesējošiem jautājumiem – pensiju 
sistēmu, nodokļiem, sociālas dabas jautājumiem (balstoties uz iepriekšēju aptauju).  

3. Cītīgi sekot līdz izsludinātiem projektiem un izmantot iespējas piedalīties tajos. 
4. Tiek nobalsots par priekšlikumu katru gadu pārvēlēt Padomes priekšsēdētāju. (PAR 5 

balsis). 
5. Tiek apkopotas idejas, kuras šķiet aktuālas padomes locekļiem, balstoties uz 

novērojumiem: 
5.1. Rosināt Staņģu kapos salabot taciņu (šķembas), lūdzot SIA Velmaraiši atbalstu; 
5.2. Meklēt risinājumus, kā aktualizēt sporta laukuma izmantošanu pie peldvietas, lai 

tas tiktu vairāk lietots; 
5.3. Sazināties ar LC un pajautāt par iespēju drošības un redzamības nodrošināšanai 

ierīkot apgaismojumu pie iebraucamā ceļa uz Staburagu, lai atvieglotu Staburaga 
centra, Vīgantes parka un Staburaga klints piemiņas vietas pieejamību tūristiem 
un viesiem; 

5.4. Sazināties ar LC un iesniegt iesniegumu par atputekļošanu mājvietu tuvumā, 
kuras atrodas tuvu pie lielceļa. Pirms tam aptaujāt šo mājvietu īpašniekus, savākt 
parakstus; 
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5.5. Jāmeklē risinājumu ierīkot parkā apgaismojumu un cilvēku plūsmas skaitītāju. 

 

Padomes sēdē nolemts: 

1. Turpināt apzināt Staburaga pagasta iedzīvotājus interesējošos jautājumus. 
2. Uz nākamo sēdi uzaicināt Staburaga pagasta pakalpojumu centra vadītāju Gundegu 

Zarāni, lai kopīgi apspriestu turpmākos plānus. 
3. Izveidot aptauju un iesniegt to pagasta iedzīvotājiem aizpildīšanai. 
4. Iedzīvotāju kopsapulci rīkot 2025.gada sākumā, balstoties uz aptujas rezultātiem. 

 

Sēde slēgta 2024.gada 31.oktobrī plkst 20:00 

 

Padomes priekšsēdētāja Sanita Sirmoviča 

Padomes sekretāre  Iveta Ločmele 


